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Vragen van het lid Van Haga (Groep van Haga) aan de Minister en 
Staatssecretaris van Economische Zaken over prullemanderen stikstofregels 
(ingezonden 7 juli 2021). 

Vraag 1
Bent u bekend met de berichten «Inkrimpen veestapel kost economie 
miljarden» en »Economisch klimaat sluipt achteruit»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat forse inkrimping of zelfs het verdwijnen van de 
veeteelt in bepaalde stikstofgevoelige gebieden de Nederlandse economie 
miljarden euro’s en tienduizenden banen kan kosten? 

Vraag 3
Wat vindt van het feit dat de door ons zelf opgelegde stikstofregels daar de 
oorzaak van zijn? 

Vraag 4
Wat vindt u van het feit dat regionale werkgeversorganisaties stellen dat ze 
zonder het stikstofbeleid al voor miljarden aan duurzame investeringen in de 
regio’s hadden kunnen bijdragen aan de brede welvaart ter plaatse? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de stikstofregels heuse banenverdelgers zijn en dat ze 
onze economie grote schade toebrengen? Zo ja, wilt u zich hard maken om 
deze onzalige regels te schrappen, zodat onze economie weer kan floreren? 

Vraag 6
Wat vindt u van het feit dat regionale werkgeversorganisaties het volgende 
stellen: «Als we ook de nationale woningnood, onze kwetsbare wijken, onze 
slechte onderwijsscores, het gebrek aan structuurversterkende investeringen 
(kennis, innovatie, duurzaamheid) en bijvoorbeeld onze bereikbaarheid niet 
flink aanpakken, dan prijzen we ons uit de markt en haken investeerders af.»? 
Graag een gedetailleerd antwoord met uw oplossingen

1 Telegraaf, 6 juli 2021, «Inkrimpen veestapel kost economie miljarden».; Telegraaf, 6 juli 2021, 
»Economisch klimaat sluipt achteruit».
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